
Maandag 13 september verzocht de DB-fractie de lopende overeenkomsten tussen de gemeente West 
Betuwe en Laco te mogen ontvangen. 
Deze mail beantwoordt die vraag en verstrekt de meest relevante stukken. Zie daarvoor de bijlagen. 
 
De gemeente West Betuwe wil de komende tijd het beleid bepalen ten aanzien van de toekomst 
sporthal Randhorst en zwembad Het Wiel. Denkbaar is dat daarvoor volgend jaar een plan van aanpak 
wordt opgesteld. Vervolgens is onderzoek c.q. advies belangrijk. Dat kan betreffen: energieneutraal, 
locatieonderzoek, opstellen businesscase, markt voor zwemlessen en andere activiteiten et cetera, et 
cetera. Om te voorkomen dat we bij iedere activiteit een krediet moeten aanvragen bij het college en of 
raad is voorgesteld om een budget van € 50.000 te reserveren. Of we dat uitgeven weten we niet. Of 
het teveel of te weinig is evenmin.  

 


